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PROTOKÓŁ NR XXXIX/2017 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

12 grudnia 2017 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 17:45–18:30 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 17:45 stwierdził quorum i otworzył obrady 

XXXIX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. Na sali obrad obecnych było 17 członków 

Rady.  

Nieobecni: p. Przemysław Brożek, p. Józef Jałocha, p. Jadwiga Szarek, p. Marcin Szewczyk. 

Goście: mieszkańcy Dzielnicy X. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XXXIX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod głosowanie wnioski 

do Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie Przewodniczącemu poniższych 

projektów uchwał. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 323 

w sprawie uzupełnienia wykazu dróg, obiektów i terenów, na których realizowane są 

zadania Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 324 

w sprawie nadania nazwy przystankowi SKA przy ulicy Dębskiego.  

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Edukacji. 

Druk nr 325 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół 

Ogólnokształcących nr 35 z siedzibą przy ulicy Mirtowej 2 umowy najmu części 

powierzchni dachu, z przeznaczeniem na dalszą eksploatację stacji bazowej telefonii 

komórkowej wraz z urządzeniami sterującymi. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 326 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.810.2017.AJ). 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 327 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Komuny Paryskiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.847.2017.AJ). 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 328 

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2017–2018. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Po przyjęciu ww. wniosków p. Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt porządku 

obrad z ich uwzględnieniem. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

XXXIX sesji  

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

12.12.2017 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad XXXIX sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 323 

w sprawie uzupełnienia wykazu dróg, obiektów i terenów, na których realizowane są 

zadania Dzielnicy X Swoszowice. 

/projekt Grupy Radnych/ 
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Druk nr 324 

w sprawie nadania nazwy przystankowi SKA przy ulicy Dębskiego.  

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 325 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół 

Ogólnokształcących nr 35 z siedzibą przy ulicy Mirtowej 2 umowy najmu części 

powierzchni dachu, z przeznaczeniem na dalszą eksploatację stacji bazowej telefonii 

komórkowej wraz z urządzeniami sterującymi. 

/projekt Komisji Edukacji/ 

Druk nr 326 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.810.2017.AJ). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 327 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Komuny Paryskiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.847.2017.AJ). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 328 

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2017–2018. 

/projekt Grupy Radnych/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty.         

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XXXVIII sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z XXXVIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady. 

Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 323 

w sprawie uzupełnienia wykazu dróg, obiektów i terenów, na których realizowane są 

zadania Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXXIX/318/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 324 

w sprawie nadania nazwy przystankowi SKA przy ulicy Dębskiego.  

Pan Przewodniczący oddał głos p. Angelice Kuczaj, jednocześnie prosząc o odczytanie 

przygotowanej poprawki. 

 

Pani Angelika Kuczaj przeczytała niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz 

poprawkę swojego autorstwa.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszą poprawkę pod głosowanie.  

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie zreferowany projekt uchwały 

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXXIX/319/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Edukacji. 

Druk nr 325 

w sprawie wydania opinii dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół 

Ogólnokształcących nr 35 z siedzibą przy ulicy Mirtowej 2 umowy najmu części 

powierzchni dachu, z przeznaczeniem na dalszą eksploatację stacji bazowej telefonii 

komórkowej wraz z urządzeniami sterującymi. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Annie Żurad Przewodniczącej Komisji Edukacji. 

 

Pani Anna Żurad przeczytała autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały przygotowaną 

przez Komisję Edukacji. 

 

Pan Przewodniczący, ze względów formalnych odczytał pierwotny projekt uchwały 

przygotowany przez Komisję Edukacji. Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych 

do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały z uwzględnieniem odczytanej 

autopoprawki pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 1-głos przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXXIX/320/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Pomocy 

Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 326 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.810.2017.AJ). 
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Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXXIX/321/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Pomocy 

Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 327 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Komuny Paryskiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.847.2017.AJ). 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XXXIX/322/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 328 

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 2017–2018. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Przewodniczący, p. Bogumił Bania, p. Angelika Kuczaj, 

p. Przewodniczący, p. Bogumił Bania, mieszkanka osiedla Swoszowice, p. Dominik Galas, 

p. Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię związaną z potrzebą wykonania chodnika wzdłuż ulicy 

Chałubińskiego. Podkreślono, że niniejszy projekt dot. jedynie wpisania już istniejącego 

zadania do WPF i WPI oraz fakt, iż cała Dzielnica X ma duże potrzeby związane 

z infrastrukturą drogową. Następnie zaznaczono, że wykonanie chodnika wzdłuż ulicy 

Chałubińskiego wymaga całej przebudowy ulicy, a to przekracza możliwości finansowe Rady 

Dzielnicy X. 
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Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 1-głos przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XXXIX/323/2017 została podjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Mieszkaniec ulicy Starowiejskiej poruszył kwestię związaną z wykonaniem drogi 

technologicznej, jako przedłużenie ulicy Krzyżanowskiego, z wykorzystaniem materiału 

z remontu ulicy Myślenickiej. Następnie poruszył kwestie związane z wadliwym wykonaniem  

mostu na rzece Wildze.  

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Przewodniczący, mieszkaniec ulicy Starowiejskiej, p. Bogumił Bania, mieszkaniec ulicy 

Starowiejskiej, p. Angelika Kuczaj. 

 

Podczas dyskusji poruszono również kwestię związaną z wadliwym wykonaniem nowego 

chodnika wzdłuż ulicy Smoleńskiego. 

 

Pan Andrzej Łatka poruszył kwestię związaną z udzielaniem głosu mieszkańcom na sesji 

Rady Dzielnicy X. 

 

Mieszkanka osiedla Swoszowice podziękowała p. Dominikowi Galasowi za pomoc 

w montażu lustra. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Agnieszka Pogoda-Tota, mieszkanka osiedla Swoszowice. 

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos.  

 

Pan Waldemar Domański poinformował o krytyce radnych Dzielnicy X w Internecie. 

 

Pan Przewodniczący poinformował o zaplanowanej na Uniwersytecie Ekonomicznym 

konferencji w dniu 14 grudnia 2017 r. dot. oceny przebiegu granic pomiędzy poszczególnymi 

dzielnicami. 

   

Mieszkanka osiedla Swoszowice poruszyła kwestie dot. współpracy Rady Dzielnicy X 

z mieszkańcami oraz zabierania głosu przez mieszkańców na sesji. 

 

Pan Artur Markiewicz złożył wszystkim obecnym życzenia świąteczne. 

 

Następnie p. Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam XXXIX sesję Rady 

Dzielnicy X Swoszowice” zwołaną na 12 grudnia 2017 r. na godz. 17.30. 

 

Koniec sesji godzina 18:30.  
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Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 


